
 
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 
Hallituksen kokous 18/2017 
Aika: 11.05.2017, 8:30 
Paikka: Servinkuja 3B, 02150 Espoo 

 

Puheenjohtaja: Mari Hirvi 

Sihteeri: Matti Talvela 

Paikalla:  

Jesse Palo 

Katri Mäki-Kullas 

Matti Talvela 

Katri Saarinen 

Mari Hirvi 

Cecilia Berg 

Hanna Hämäläinen (poistui ja palasi kohdassa 13.5) 

Robert Kokkola 

Georg Ostrovski 

Atte Makkonen (poistui kohdassa 13.2) 
 
1. Kokouksen avaus 

Avattiin kokous kello 8:46. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin olevamme laillisia ja päätösvaltaisia. 

 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Robert Kokkola ja Katri Mäki-Kullas. 

 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 

Lisättiin kohdaksi 9.1. Lakkisitsit 13.5. 

Hyväksyttiin työjärjestys. 

 

5. Ilmoitusasiat 

Hanna ilmoitti kyseessä olevan brunssikokous ja tulevasta muutostaan toisen hallituksen 

jäsenen, Katri MK:n kanssa suurempaa asuntoon. 

 

6. Hyväksyttävät laskut 

 

Laskut: 

 

Saaja  Summa  Perustelu  Päätös 

Håkan Eriksson 

Transport Oy 

500,68  Kevätretken bussi + 

viivästyskorko 

Hyväksyttiin 

 Telia Finland Oyj  25,55  Namutäätin puhelimen lasku  Hyväksyttiin 
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 Testpoint Oy  1320  Wappulaiva   Hyväksyttiin 

 

  

Rahankäyttöselvitykset: 

 

Saaja  Summa  Perustelu  Päätös 

Leevi Lappi  111,60  Club Amazonin julisteet  Hyväksyttiin 

 Jesse Palo  10,19  Indecsin vuosijuhlalahja  Hyväksyttiin 

Joel Lappalainen  96,54  Kahvia ja maitoa olkkarille  Hyväksyttiin 

Katri Mäki-Kullas  8,99  Abimarkkinointi Facebookissa  Hyväksyttiin 

Joel Lappalainen  30  Kipparin laatta  Hyväksyttiin 

Katri Saarinen  32  Tarjoiluja kaljakrokettiin  Hyväksyttiin 

Jesse Palo  59,60  Wapputarjoilut Ulliksella  Hyväksyttiin 

Axel Cedercreutz  58,50  Wapun taksimatka 

Otaniemi-Ullis 

Hyväksyttiin 

Ville Vuorenmaa  332,34  Yöjäynäjoukkueen tarvikkeet ja 

auto 

Hyväksyttiin 

 

 

7. Mitä kuuluu? -kierros 

Jesse: Ihan jees. 

Georg: Huikee reissu Minskista takana, Matille ja Katrille kiitokset hyvästä seurasta. 

Katri S.: En ole aamuihminen, väsyttää. Kuolen. AATU ehkä kuitenkin kiva. 

Robert: Mitäs näitä. 

MK: Hyvää kuuluu. Huikea Minskin reissu, mutta karu paluu arkeen kun tein yöllä hommia. 

Hanna: Hyvää kuuluu (reippaalla äänellä). Työpäivät ollu pitkiä mutta ehkä kohta helpottaa. 

Atte: Ihan hyvää. Katoin eilen illalla Pakoo vika ois pitäny mennä nukkumaan, ei ehk fiksu 

idea. 

Mari: Hyvää, tulin tänne tänään pyörällä ja aion pyöräillä AATUn jälkeen kotiin. 

Cecilia: Olen tyytyväinen. 

Matti: Oikeen mainiota. 
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8. Talous- ja hallintoasiat 

1. AYY:n Yhdistysilmoitus 

Saimme AYY:ltä 1050€. 
 

2. Uudet jäsenet 

Hyväksyttiin uudeksi jäseneksi Milda Norkute. 

 

3. Laitossopimukset 

Risto Rajalan allekirjoitus puuttuu edelleen, Cecilia yrittänyt saada sitä. 

 

4. Athene Angels -toimari 

Päätettiin nimittää Märt Vesinurm toiseksi Athene Angels -vastaavaksi. 

 

5. Minerva-diplomi 

Diplomipohja tehty valmiiksi. Selvitetään ehdokkaita Minerva-diplomin saajaksi, 

Hanna vastaa selvitystyöstä. 

 

6. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatirehtöörit, VujuTMK, Namutääti, OTMK) 

Vujutoimikunnan kanssa keskusteltu AK:n hallituskasasta ähkyyn. 

 

7. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

9. Tapahtumat 

 

1. Lakkisitsit 13.5. 

MK:n ja TIK:in kanssa. Suunnitelmissa hyvät menut, mutta Jodelin perusteella IE 

huolissaan sitsien riehakkuudesta. 

 

2. Kevätkauden päättäjäiset 28.5. 

Aloitetaan kello 13. Tarjoilut nyyttärivoimin. IE hoitaa paikalle juomatarjoiluja ja Jesse 

selvittää mahdollisuutta lainata/vuokrata Tietokillalta grilliä. 

 

3. Killan kesäpäivät 15.7. 

Ei uutta. 

 

4. Toimareiden kuulumiset (Lukkarimestari, Lukkarit, PikkuIE) 

PikkuIE:lle kuuluu hyvää, Laattapartio lähtee tänään AATUun. 

 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Tilakähmyt huomenna 12.5. IE valmistautuu taistelemaan. 
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10. KV-asiat 

1. KV-sektorin kuulumiset 

SCI:n KV:stä vastaavan henkilön kanssa ollut tapaaminen. SCI:n maksamasta 100€ 
palkkiosta käyty keskusteluja. Palkkiosta käyty keskustelua KV-toimikunnan kanssa 

freerider-ongelman ehkäisemiseksi; pyritään saamaan tietyt kriteerit palkkion 

saamiseksi. 

 

Survival guiden tekeminen alkamaisillaan. 

 

2. ESTIEM 

Minskin reissu sujui hyvin. ESTIEM-toimarille edelleen tarvetta syksyksi. Sovittiin että 

matkakorvaus maksetaan lentolipun kuittia vastaan. Joonas Kaijala (Prodeko) valittu 

ESTIEM:in hallitukseen. 

 

3. Toimareiden kuulumiset (WappuJayJ) 

WappuJayJ virallisesti eläköitynyt, mutta jatkaa uupumatonta uurastustaan 

KV-toimikunnassa ja pörröhäntäsektorilla. 

 

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Ei muuta. 

 

11. Ulkosuhteet 

1. Hallitusyhteistyö 

Käyty keskusteluja eri hallituksien kanssa. 

 

2. Alumniyhteistyö 

Sovittu aluminen kutsumisesta haalarisitseille. Alumnilla oli eilen kokous, asioita 

tapahtuu mutta ei liikaa. 

 

3. Athene Angels 

Viime viikolla oli kokous Angelsien ja kiltalaisten kanssa. Saatiin rakentavaa palautetta 

tapahtuman markkinoinnissa ja sitä pyrittiin viikolla parantamaan. Keskusteltiin 

professuurista, Jessen tehtävä toteuttaa brändiselvitys, hakijalukujen kehitys sekä 

Athene angels:in tuoma lisäarvo killalle, DL 27.5. 

 

4. Brändi 

Puhutaan tästä lisää strategiapäivillä. Jesse valmistelee brändi arvioimiseen ja 

määrittelemiseen työkalut. 

 

5. PD-anomukset 
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Ei ole tullut. Tiedotusta jatketaan edelleen. 

 

6. SCIBBQ 4.5. 

Meni oikein hyvin, tosin professoreita oltaisiin toivottu enemmän.  

 

7. Metrocrawl 19.5. 

Ilmoittautuminen aukeaa huomenna perjantaina. Teeman julkistus samalla. 

 

8. Man@gerin Kesätappo 28.7. 

Athene sai kutsun Kangasalalle.  

 

9. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, Alumnisuhdevastaavat, Athene 

Angels -vastaavat) 

Alumnisuhdevastaavilla menee oikein hyvin. Stella tällä hetkellä Kaliforniassa. Athene 

Angels -vastaavat vaikuttavat olevan hyvin kiinnostuneita toimenkuvastaan. 

 

10. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

 

12. Tiedotusasiat 

1. Sosiaalinen media 

Tulossa postaukset ESTIEM-matkasta sekä LYK:in abiworkshopista. 

 

2. Toimarikuvat 

Tulee toivottavasti pian. 

 

3. Kukka 

KukkaChat oli todella onnistunut. Kukka elää nyt hiljaiseloa, mutta valmistautuu 

mökkikukkaan. 

 

4. Toimareiden kuulumiset (CTO, Tietskarijengi, Valokuvaaja, Kukan 

toimitussihteeri, Kukan toimittajat, Kukan taittajat, Historioitsija, Twitterguru) 

Tietskarjengin chätti käy kuumana. Infotaulu kehittynyt hurjasti ja edelleen työn alla. 

Kontaktirekisterin pohja saataneen lähitulevaisuudesta toimimaan. 

 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Antille suuri kiitos tuuraamisesta Katri MK:n Minskin matkan ajan. 

 

13. Opintoasiat 

1. Opintosektorin kuulumisia 
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AYY:n hallitus oli tapaamassa SCI:n johtoa. Johto osoitti vahvaa intressiä infon linjan 

elossa pitämiseen. AllWell -kyselyn tuloksia analysoidaan edelleen. 

  

2. Dekaanilounaan aiheita 

Vuonna 2018 alkamassa englanninkielinen tekniikan kandidaattiohjelma. 

Perusopinnot kaikista teknisistä korkeakouluista yhteiset ja maisteriohjelmat samat 

kuin nyt. Ensiksi SCI:ssä aloittamassa data science -ohjelma, johon ollaan ottamassa 40 

opiskelijaa. Atheneen ei tulossa tästä ohjelmasta uusia opiskelijoita.  

 

Keskusteltiin opettajilta oppilaille tulevasta palautteesta ja siitä miten sitä voitaisiin 

kehittää. 

 

Uusi tenttiohjesääntö tulee voimaan 1.8. Tulevaisuudessa kurssi-ilmoittautuminen 

tullaan laskemaan tentti-ilmoittautumiseksi ensimmäiseen tenttiin. Tulevaisuudessa 

tenttiin saa tulla enintään 30 min tentin alkamisen jälkeen. Tästä tarve tiedottaa 

alkusyksystä näkyvästi. 

 

Academic advisors: Infon advisorit puoliksi TuTan ja Tikin laitoksilta. 

 

Atte poistui kello 9:51. 

 

3. Infon strategiapäivä 8.6. 

Työntekijöitä, alumneja ja proffia kutsuttu mukaan. Teemana informaatioverkostot 

vuonna 2025.  

 

4. Infon professuuri 

Eilan kanssa juteltu, oli todella innostunut. Dekaani ja vararehtori lounastavat Athene 

Angelsien kanssa. 

 

5. Toimareiden kuulumiset (PizzaOravat, Abinaattorit, ABInat, BMI-vastaavat, 

Sosiaalipoliitikko) 

Ensi viikon torstaina uusi PP. Tulossa taas todella laadukas puhuja, Wärtsilän 

johtoryhmän jäsen Marco Ryan.  

Abinaattoreilla menee kovaa. Eilen T-talolla LYK:in abiworkshopin loppupresikset 

jotka menivät hyvin. Hallitus myönsi luvan workshopin palkintojen hankinta 

etukäteen. Ilona ja Joel kokivat konseptin oikein hyväksi, mutta ongelmaksi koitui se, 

että suoritus oli pakollinen osa lukiokurssia joka vähensi osallistujien kiinnostusta. 

Abisektorin kanssa pohdittu konseptin hyödyntämistä jatkossa kohderyhmänä eri 

lukioissa opiskelevat, jotka ovat oikeasti kiinnostuneet infosta. Tätä tulisi markkinoida 

abi-infoissa. 

BMI-vastaavilla ei uusia kuulumisia, SoPolla oli eilen kokous. 
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Hanna poistui 10:05. 

Hanna palasi 10:06. 

 

6. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Keskusteltiin lukion päättötodistuksen keskiarvon roolista pääsykoekriteereissä. 

Päätettiin jatkaa keskustelua strategiapäivässä. 

 

14. Yrityssuhteet 

1. Yrityssuhdesektorin kuulumiset 

All in all, aika hiljaista ollut. Wappu meni mukavasti. 

 

2. Yritystapaamiset 

Magentan kanssa klousattu diili olkkarin uusien sohvien hankkimiseksi. 

 

3. Merikortteli Case Night 

Ei uutta. Ei olla onnistuttu tavoittamaan firmoja jotka haluaisimme. 

 

4. Toimareiden kuulumiset (Rekrymestari, Excumestari, Marathoonarit, 

TEK-kiltayhdyshenkilö) 

Muutama excu sovittu syksylle, rekrymestarilla suhteellisen hiljaista. 

 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

HiQ:n kanssa ollaan pohdittu TV-tason tarroittamista kun telkkarin näytönsäästäjää ei 

ollut mahdollista toteuttaa. 

 

15. Phuksiasiat 

1. Phuksisektorin kuulumiset 

Kuuluu hyvää, vihdoin alkaa jopa tulemaan oikeita töitä. 

 

2. Wapun yllättävät menot 

YJ-joukkueen pakettiauto jäi mutaan kiinni, ja hinaamisen kustannus oli 250€. FTMK 

on sitoutunut maksamaan summasta puolet. Päätettiin, että kilta korvaa kustannukset 

kokonaan (laskun maksanut Jarno Marin) ja laskuttaa AYY:ltä puolet summasta. 

 

3. Pääsykokeet 

Pääsykoegrillailuissa ei tavoiteta infolle hakevia, grillailut fysiikan pääsykokeen 

jälkeen. Hallitus järjestää pientä tarjoilua aineisto- ja soveltuvuuskokeiden välille. 

 

4. Phuksiopas 

Phuksioppaan taitto alkaa. 
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5. Syksyn tapahtumat 

Orientaatioviikko 4.-10.9 

ESTIEM -sauna13.9. 

Laulusauna 14.9. 

Phuksisitsit 15.9. 

Haalarisitsit 28.9. 

Unskin pitkä joko 3.10. tai torstaina 12.10. 

 

6. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, WappuJopuRapu, Hercules & Xena) 

WappuJopuRapu eläköitynyt. Hercules ja Xena edelleen vähän hiljaiselolla kun 

Hercules reissulla ja isovastaavalla rullaa hyvään tahtiin. 

 

7. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Ei muuta. 

 

16. Muu toiminta 

1. Vuosijuhlaedustukset 

Ei uusia kutsuja, AYY:n vujut lähestyvät. 

 

2. Gillessitzit 26.5. 

Saadaan hyvä edustus Athenen hallituksesta. Ilmoittautuminen edelleen auki. 

 

3. Hallituksen virkistäytyminen 

Kämppäkierros tulossa 17.6. Päivitetään muuttuvat osoitteet driveen. Antti 

suunnittelee kesäpäiville strategiapäivää valmistelevan workshopin. 

 

4. Hallituspaitojen painatus 

Selvitetään, Hanna kysyy hintaa. 

 

5. Sakkojen päivitys 

Cecilia 1M. 

 

6. Seuraavan kokouksen pullavuoro 

Robertilla. 

 

7. Pöytäkirjojen tarkistukset 

Cecilia ei vielä tarkistanut, muuten ok. 

 

17. Muut esille tulevat asiat 

Keskusteltiin uuden teltan tarpeesta killalle. Edellisen teltan hankintapaikassa tällä hetkellä 
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tuotteet puoleen hintaan. Selvitetään uuden teltan hankinnan kustannuksia ja valtuutetaan 

hallitus ostamaan uusi teltta, mikäli tarjoushinnat loppuvat ennen seuraavaa kokousta. 

 

18. Seuraava kokous 

Doodlataan. 

 

19. Kokouksen päättäminen 

Päätettiin kokous kello 10:39. 

 

 

Pöytäkirjantarkastajat: 
  
  
  
  
_____________________________  ____________________________ 
Katri Mäki-Kullas Robert Kokkola  
  
  
Puheenjohtaja ja sihteeri: 
  
  
  
  
____________________________  ____________________________ 
Mari Hirvi Matti Talvela 

 


